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Osa võtsid komisjoni liikmed: Riho Roon, Kaia Pruuli, Üllar Salumets, Kadri Hillak, Üllar Ahi, 
Anita Tretjak-Orav ja Heino Kalvet ning noorteesindaja Hanna Hillak.
Koosolekul ei osalenud komisjoni liikmed: Anti Värton, Karille Bergmann ja Kadri Kõiv.

Koosolekule kutsutud: arenguspetsialist Kalev Joab, kultuuri- ja noorsootööspetsialist Merle 
Tombak. 

Päevakord:

1. Tunnustusavalduste andmise kord 
2. Ühinemislepingu avamine, raamatukogude võrgu korrastamise eesmärgil

1. Tunnustusavalduste andmise kord

Komisjoni liikmed vaatasid tunnustamise korra punkthaaval läbi ja tegid ettepanekuid sõnastuse 
osas.

Komisjoni liikmed kiitsid määruse eelnõu „Tunnustusavalduste andmise kord” heaks ja tegid 
ettepaneku, esitada määruse eelnõu volikogule kinnitamiseks.

2. Ühinemislepingu avamine, raamatukogude võrgu korrastamise eesmärgil

Tutvuti Mihkel Laan poolt koostatud hallatavate asutuste (raamatukogud ja rahvamajad) statistilise
ülevaatega. 

Riho Roon: Enne kui volikogu pole ühinemislepingut avanud ja uusi suunitlusi andnud, ei saa me 
hallatavaid asutusi ümber korraldama hakata. 

Merle Tombak: Üle võiks vaadata raamatukogude lahtioleku ajad, aga teenus ei tohiks 
piirkondadest ära kaduda. 



Komisjoni liikmed avaldasid arvamust, et Haabsaare kogukonna ettepanekud tuleks ära kuulata, 
kas nad sooviksid, et raamatukogu teenus jääks koha peale või hakkaksid nad meelsamini käima 
Antsla Linnaraamatukogus, kui vald korraldaks nt 2 korda nädalas bussitranspordi.  

Toimus arutelu rahvamajade tegevuse üle. 

Merle Tombak: Rahvamajade ümberkorraldamise all mõeldakse, et valla rahvamajasid hakkab 
juhtima üks inimene, aga kõikidesse rahvamajadesse jäävad koha peal tööd korraldama kunstilised
juhid.

Kadri Hillak: Boose Seltsi leping Antsla vallaga lõpeb varsti. Sooviksin teada, milline on valla 
edasine nägemuse selle hoonega seoses?

Komisjoni liikmete ettepanekud olid järgmised:
- volikogule ettepanek ühinemislepingu avamiseks, seoses hallatavate asutuste (raamatukogude) 
töö ümber korraldamisega;
- korraldada rahvamajade juhatajatega kohtumised, nii nagu tehti raamatukogude juhatajatega;
- korraldada küsitlus rahvamajade jätkamise ja tegevuse kohta;
- Haabsaare kogukonnaga rääkida läbi, kas nad soovivad, et raamatukogu teenus jääks koha peale 
või soovivad nad hakata käima Antsla Linnaraamatukogus, kui vald bussitranspordi korraldab;
- komisjoni liikmete arvamus oli, et rahvamajad ühist juhtimist ei vaja.
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